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به گزارش پایگاه خبری ورزش ایران ، ایپنا ؛ شادی پریدر در خصوص
زمان برگزاری مجمع انتخاباتی اظهار کرد: ما تمام شرایط را برای
برگزاری یک انتخابات سالم آماده کردیم و تمام دعوتنامهها را نیز
برای اعضای مجمع فرستادیم. هتل را نیز برای میهمانان رزرو کردیم
و منتظر تایید صلاحیت نهایی نامزدهای انتخاباتی هستیم. امیدوارم
هر چه زودتر اسامی نهایی این نامزدها اعلام شود تا انتخابات

فدراسیون شطرنج بعد از حدود یکسال برگزار شود.

سرپرست فدراسیون شطرنج در خصوص احتمال ماندگاری خود در دوره
مدیریت جدید گفت: من اگر احساس کنم که برای شطرنج مفید هستم حتما
همکاری خواهم کرد. البته برخی از کاندیداها لطف کردند و نام من
را در لیست نواب رئیس قرار دادند اما باید ببینم شرایط همکاری
فراهم است یا نه. من علاقمند به شطرنج هستم و تمام تلاشم این است
تا این رشته در مسیر توسعه قرار گیرد. در این مدت نیز اقدامات
زیادی را انجام دادم تا فدراسیون در زمینه اقتصادی، مدیریتی و

اعزامها مشکلی نداشته باشد.

وی با اشاره به توافق با مربی روسی برای هدایت تیم ملی افزود:
استخدام مربی خارجی برای شطرنج شرایط بسیار خاصی دارد و هزینه
زیادی میطلبد. ما در یکسال گذشته با گزینههای زیادی صحبت کردیم
اما شرایط آنان برای حضور در ایران مناسب نبود. اکنون با
الکساندر گریشوک استادبزرگ نامدار روس توافق نهایی را انجام
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دادیم تا هدایت تیم ملی آقایان را بر عهده بگیرد. در حال نهایی
کردن قرارداد این مربی هستیم.

پریدر در ادامه گفت: کارهای نهایی عقد قرارداد وی در حال انجام
است و بودجه لازم نیز برای استخدام این استاد بزرگ شطرنج دنیا را
تامین کردم. در مدتی که فدراسیون بودم تمام تلاشم این بود تا بدون
هیچ حاشیهای کارها را پیش ببرم. اکنون حقوق ملی پوشان زن در
فدراسیون شطرنج برقرار و آنان پس از حدود یک سال بلاتکلیفی صاحب
مربی شدند. همچنین اعزامهای بینالمللی را در دستور کار قرار دادم
تا جایی که هم تیم بزرگسالان و هم امیدها را به مسابقات مختلف
فرستادم. در این مدت نیز نهایت حمایت را از پرهام مقصودلو و محمد
امین طباطبایی به عمل آوردیم تا در رقابتهای بینالمللی بدرخشند.

نخستین استاد بزرگ شطرنج زنان ایران با اشاره به مشکلات اقتصادی
فدراسیون نیز گفت: اقدامات فراوانی انجام شده و فدراسیون اکنون
مشکلات کمی در این خصوص دارد. من مشکلات اقتصادی را ساماندهی کردم
و فدراسیون آماده تحویل به مدیر بعدی است. البته هنوز تکلیف بدهی
مالیاتی این فدراسیون مشخص نیست زیرا بدهی آن مربوط به کالاهای
غیر ورزشی است و سازمان مالیات باید در خصوص آن تصمیم بگیرد.
همچنین شرایط را برای اعزام تیمهای ایران به المپیاد جهانی شطرنج

فراهم شده است تا در تابستان پیش رو به این رقابتها بروند.

آیا مشکلات برق ساختمان فدراسیون حل شد؟ این سوالی بود که پریدر
در پاسخ به آن گفت: زمانی که به فدراسیون آمدم حتی ریموت پارکینگ
هم مشکل داشت. این مشکلات را حل کردم و ساماندهی لازم اقتصادی
انجام شده است. قرار بود مسابقات شطرنج قهرمانی کشور در تیرماه
برگزار شود اما به خاطر انتخابات ریاست جمهوری به زمان دیگر

موکول شد.


